

港鐵「下一站：CHIIKAWA ARTIVERSE - 多搭賞門票」抽獎活動

條款及細則：

- 「下一站：CHIIKAWA ARTIVERSE - 多搭賞門票」抽獎活動（「抽獎活動」）的主辦機構為 MTR Corporation Limited（以下統稱「主辦方」）。
- 推廣期由 2026 年 7 月 18 日至 2026 年 8 月 5 日為止（首尾兩天包括在內）（以下稱「推廣期」）。
- 此推廣適用於 MTR Mobile 現有或新會員（「會員」），並在推廣期內符合下列第 4 項及 5 項條款所定義的指定要求（為「合資格會員」）。
- 於推廣期內，每位合資格會員須符合以下條件：
 - 已下載 MTR Mobile 最新版本；
 - 持 MTR Mobile 有效賬戶之會員；
 - 登入 MTR Mobile 賬戶
- 於推廣期內，合資格會員於 2026 年 7 月 18 日至 7 月 30 日（「指定乘車日期」）每乘搭一程「合資格車程」可自動獲發印花 1 個。印花會於完成「合資格車程」後 3 個曆日內加入至印花卡。於推廣期內集齊 10 個有效印花後，合資格會員須於 2026 年 7 月 18 日至 8 月 5 日（「換領期」）於完成的印花卡頁面按「立即換領」鍵以獲得 100 MTR 分並獲得抽獎機會以贏取「CHIIKAWA ARTIVERSE 特展」一般成人門票乙張（價值港幣\$200）。於「換領期」後任何未換領的印花卡將作廢，合資格會員將不獲補發 100 MTR 分且不能獲得抽獎機會。有關合資格車程請參閱下列條款：

指定乘車日期	合資格車程	換領期
2026 年 7 月 18 日至 2026 年 7 月 30 日 (首尾兩天包括在內，以港鐵列車服務時間為準。)	「合資格車程」為指定乘車日期內用已連結 MTR Mobile 的相同八達通支付港幣\$10 元或以上港鐵付費車程，或繳付其有效全月通的連接車程港幣\$10 元或以上之額外車費。 「合資格車程」不包括機場快綫、輕鐵、港鐵巴士、港鐵接駁巴士及高速鐵路。於同一車站進出之車程將不被接納為「合資格車程」。 使用其他付款方式，包括實體/電子都會票、實體/電子單程票、二維碼車票、感應式卡（信用卡或扣賬卡）、港鐵旅遊票及全月通（乘搭非連接車程），均不適用於此推廣。	2026 年 7 月 18 日至 8 月 5 日 (首尾兩天包括在內)

- 合資格會員必須確保其賬戶於指定乘車日期及換領期期間為有效狀態，否則該 MTR Mobile 賬戶將不可獲得獎賞。若合資格會員於乘搭合資格車程後的同日轉換連結 MTR Mobile 賬戶的八達通，當日使用被取代的八達通所乘搭的合資格車程將不獲計算。

7. 抽獎將於 2026 年 8 月 7 日進行。得獎者將以港鐵公司之電腦系統從所有已完成換領的合資格會員中隨機抽取，得獎者共 300 人，每人可獲得「**CHIIKAWA ARTIVERSE 特展**」一般成人門票乙張（價值港幣\$200），每位合資格會員只可以獲獎一次。
8. 得獎者將於 2026 年 8 月 11 日收到主辦方發出之 MTR Mobile 信箱訊息通知、手機推送通知及電郵通知有關獎賞之兌換通知。而結果詳情將於 2026 年 8 月 11 日刊登於星島日報及英文虎報。
9. 得獎者須帶同獲發之得獎訊息，按訊息內列明之日期及隨機獲派的門票指定入場時段前 15 分鐘親身到「**CHIIKAWA ARTIVERSE 特展**」的展覽場所入口處，憑得獎訊息兌換獎賞。得獎通知及兌換獎賞日期為：

得獎通知日期	獎賞	兌換獎賞及門票入場日期
2026 年 8 月 11 日	得獎者共 300 人，每位得獎者可獲「 CHIIKAWA ARTIVERSE 特展 」一般成人門票乙張（價值港幣\$200）。	2026 年 8 月 18 日 門票指定入場時段（場次隨機派發，得獎者不可選擇或更改指定場次）： • 下午 5 時（得獎者共 100 位） • 下午 5 時 30 分（得獎者共 100 位） • 下午 6 時（得獎者共 100 位）
		兌換獎賞地點
		詳情請參閱獎賞之兌換通知

10. 得獎者兌換時須開啟 MTR Mobile 賬戶「我的收藏」內的有效獎賞，並根據在場工作人員指示掃描二維碼以兌換「**CHIIKAWA ARTIVERSE 特展**」一般成人門票。
11. 得獎者須開啟會員賬戶之「基本資料」頁展示登記號碼以核實身份（不接受截圖）。如因得獎者所提供的個人資料不實及/或錯誤或因其他任何非主辦方之原因以致無法核實其身份，或得獎者無法收到領獎通知或領取獎賞，其得獎資格將會被取消，主辦方將不會負上任何責任或作任何形式之補償。
12. 得獎者若未能在得獎通知列明之日期及指定時段兌換，得獎者將被視同放棄得獎權利。得獎者不得將其領獎資格轉讓予其他人。
13. 所有獎賞不設退換、不得轉售他人、兌換現金、其他產品或優惠。推廣期過後，任何未被使用之服務或應得之權利將被取消及不獲補償。
14. 如在展覽當日發生任何獎賞供應商無法控制的事件，包括但不限於傳染病爆發事故或天氣惡劣（包括但不限於發出三號風球或以上、黑色暴雨警告信號等），展覽處所或將暫停開放或運作，得獎者須遵從獎賞供應商之所有安排。獎賞供應商保留將展覽改期舉行之權利而不另行通知。得獎者明白及同意港鐵公司無須作出任何賠償、補發獎賞或退款安排。得獎者須受獎賞供應商之條款及細則約束，否則獎賞供應商有權拒絕相關人士進場。

15. 港鐵公司並非獎賞之供應商或展覽之舉辦商，故不會承擔與使用或享用獎賞有關之任何責任及不會承擔獎賞及有關展覽的供應有效性和質量之任何責任。由獎賞或展覽引起的任何爭議均由得獎者和供應商 / 舉辦商直接解決。獎賞之使用受限於供應商 / 舉辦商規定的條款和細則。
16. 會員所提供的資料將不可更改，所有資料均以 MTR Mobile 記錄為準，重覆登記、錯誤或不完整的資料將被視作無效。主辦方有權因此取消其參加資格或得獎資格。
17. 凡參加是次抽獎活動者，即表示其了解並同意此活動「條款及細則」。如有違反，主辦方有權取消其抽獎或得獎資格，並對於任何破壞是次抽獎活動之行為保留追究權利。
18. 如發現參加者以空號、假賬戶或以任何方式入侵及/或修改電腦程式的方式或主辦方有合理理由相信參加者以任何不公平、不誠實、不正當或非法手段參加或促使他人參加是次抽獎活動或在未取得主辦方事先同意下以任何利益促使他人參加是次抽獎活動，主辦方有權取消相關參加者的參加及/或得獎資格。主辦方對於任何干擾及/或破壞是次抽獎活動之行為保留追究權利。
19. 就任何有關是次抽獎活動之爭議，主辦方擁有最終及對參加者具約束力之決定權。
20. MTR Mobile 會員須受 MTR 分推廣條款及細則約束。
21. 如中、英文兩個版本的條款及細則有任何抵觸或歧異，應以中文版本為準。
22. 如有任何查詢，請致電 MTR 分服務熱綫：2993 4375。
23. 《合約（第三者）權利條例》不適用於本條款及細則。

推廣生意的競賽牌照號碼：61663（只適用於抽獎）

MTR “Next Station: CHIIKAWA ARTIVERSE” Tickets Lucky Draw

Terms and Conditions:

1. “MTR “Next Station: CHIIKAWA ARTIVERSE” Tickets Lucky Draw (“The promotion”) is organized by the MTR Corporation Limited (hereinafter referred to as the “Organizer”).
2. The promotion period is from 18 July 2026 to 5 August 2026 (both dates inclusive) (hereinafter referred to as the “Promotion Period”).
3. The promotion is applicable to existing or new MTR Mobile members (“Members”) who fulfil the requirements in Clause 4 and 5 below during the promotion period (referred to as “Eligible Members”)
4. During the promotion period, Eligible Members must fulfil the following conditions to participate:
 - a. Has downloaded the latest version of MTR Mobile;
 - b. Is a member of MTR Mobile with a valid account;
 - c. Must stay logging in to their MTR Mobile account
5. During the promotion period, Eligible Members will automatically receive 1 stamp for each “Eligible Ride” taken between 18 July 2026 and 30 July 2026 (“Ride Period”). Stamps will be added to the stamp card within 3 calendar days after completing the “Eligible Ride.” After collecting 10 valid stamps during the promotion period, Eligible Members must press “Redeem Now” button on the completed stamp card page between 18 July 2026 and 5 August 2026 (“Redemption Period”) to receive 100 MTR Points and get one lucky draw chance to win one general adult ticket for the “CHIIKAWA ARTIVERSE Exhibition” (valued at HK\$200). Any unredeemed stamp cards after the “Redemption Period” will be voided, and Eligible Members will not be reissued with 100 MTR Points nor receive a lucky draw chance. For details of “Eligible Ride” please refer to the following:

Ride Period	Eligible Ride	Redemption Period
18 July 2026 – 30 July 2026 (inclusive, based on MTR operating hours)	“Eligible Ride” is a paid MTR journey of HK\$10 or above, during the Ride Period, using the same Octopus linked to MTR Mobile or connecting journeys with a valid Monthly Pass where the additional fare is HK\$10 or above. “Eligible Ride” does not include Airport Express, Light Rail, MTR Bus, MTR Feeder Bus, or High Speed Rail. Journeys involving entry and exit at the same station will not be accepted as “Eligible Ride.” Other payment methods, including physical/electronic City Saver, physical/electronic Single Journey tickets, QR code tickets, contactless cards (credit or debit), MTR Tourist Tickets, and Monthly Pass (non-connecting journeys), do not apply to this promotion.	18 July 2026 – 5 August 2026 (inclusive)

6. Eligible Members must ensure their account is valid during the Ride and Redemption Periods; otherwise, the MTR Mobile account will not be able to receive rewards. If an eligible member changes the Octopus linked to their MTR Mobile account on the same day after taking an eligible journey, the eligible journey taken with the replaced Octopus will not be counted.
7. The lucky draw will be held on 7 August 2026. MTR Corporation’s computer system will randomly draw winners from all Eligible Members who have completed the redemption. A total of 300 winners will each receive one general adult ticket for the “CHIIKAWA ARTIVERSE Exhibition” (valued at HK\$200). Each eligible member can only win once.
8. Winners will receive a notification via MTR Mobile inbox message, mobile push notification, and email on 11 August 2026 regarding prize redemption. Results will also be published in Sing Tao Daily and The Standard on 11 August 2026.
9. Winners must bring the prize notification and arrive at the exhibition venue entrance of the “CHIIKAWA ARTIVERSE Exhibition” 15 minutes before the randomly assigned entry time slot to redeem the prize. Prize notification and designated redemption date and details are as follows:

Prize Notification Date	Prize	Prize Redemption and Ticket Entry Date
11 August 2026	Each winner will receive one general adult ticket for the “CHIIKAWA ARTIVERSE Exhibition” (valued at HK\$200). Quota: 300 winners	18 August 2026 Time slots for entry (randomly assigned, winners cannot choose or change): • 5:00 p.m. (100 winners) • 5:30 p.m. (100 winners) • 6:00 p.m. (100 winners)
		Redemption Location
		Details will be announced in prize redemption notification

10. Winners must open the valid reward in “My collections” of their MTR Mobile account and scan the QR code as instructed by staff to redeem the general adult ticket for the “CHIIKAWA ARTIVERSE Exhibition”.
11. Winners must open the “Basic Information” page of their member account to present the registration number for identity verification (screenshots not accepted). If the personal information provided is false or incorrect, or for any other reason not attributable to the organizer that prevents identity verification or receipt of the prize, the eligibility will be cancelled without responsibility or compensation from the organizer.
12. Winners who fail to redeem at the designated date and time slot stated in the prize notification will be deemed to have forfeited their prize. Winners cannot transfer their prize eligibility to others.
13. All prizes are non-refundable, non-transferable, non-resalable, and cannot be exchanged for cash, other products, or offers. After the promotion period, any unused services or entitlements will be cancelled without compensation.
14. If uncontrollable events occur on the exhibition day, including but not limited to epidemic outbreaks or severe weather (e.g., typhoon signal No. 3 or above, black rainstorm warning), the exhibition venue may suspend operations. Winners must comply with all arrangements by the prize supplier. The supplier reserves the right to reschedule the exhibition without prior notice. Winners understand and agree that MTR Corporation Limited is not required to provide compensation, reissue prizes, or arrange refunds. Winners are subject to the supplier’s terms and conditions; otherwise, the supplier may refuse entry.
15. MTR Corporation Limited is not the prize supplier or exhibition organizer and will not bear any responsibility related to the use or enjoyment of the prize, nor for the validity or quality of the prize or exhibition. Any disputes arising from the prize or exhibition are to be resolved directly between winners and the supplier/organizer. Use of the prize is subject to the supplier/organizer’s terms and conditions.
16. Information provided by members cannot be changed. All information is based on MTR Mobile records. Duplicate registrations, errors, or incomplete information will be deemed invalid. The organizer reserves the right to cancel participation or prize eligibility.
17. Participation in this lucky draw indicates understanding and agreement to these Terms and Conditions. Any violation may result in cancellation of participation or prize eligibility, and the organizer reserves the right to pursue actions against any behavior that disrupts the activity.
18. If it is discovered that a participant uses an empty account, a fake account or hacks and/or modifies the software program in any way, or the Organizer has reasonable grounds to believe that the participant participates in or procures others to participate in the promotion by any unfair, dishonest, improper or illegal means, or promotes others to participate in this promotion for any benefit without the prior consent of the Organizer, the Organizer reserves the right to disqualify the relevant participants from participation and/or winning the reward. The Organizer reserves the right to pursue any actions that interfere with and/or disrupt the promotion.
19. The Organizer has the final and binding decision on any disputes related to this promotion.
20. Terms and Conditions of MTR Points Promotion apply to MTR Mobile members.
21. Should there be any discrepancy between the English version and the Chinese version of the terms and conditions herein, the Chinese version shall prevail.
22. For any enquiries, please call the MTR Points Service Hotline: 2993 4375.
23. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the Terms and Conditions herein.